

ADMINISTRATION

1. Finance

During the fiscal year 1969-70 the Commission spent \$9,439,592 (net) out of the National Capital Fund for various development and assistance projects as authorized by the Governor in Council for the purposes of development of the National Capital Region. Net acquisitions of properties financed out of loan appropriations totalled \$4,179,502, and interest on loans outstanding during the year amounted to \$3,448,573. Maintenance and operation of parks, parkways, government grounds, etc., and the cost of general administration, amounted to \$6,798,236 (net) compared to an estimate of \$7,100,000. The Commission, in abiding by the Government's guidelines on the control of expenditures carried out economies in its field operations and general administration. Improved field operating techniques, conversion to automated financial and management information systems, re-arrangement of work loads, schedules, and priorities, all designed to increase efficiency produced a saving of \$301,764. This amount together with a lower than estimated interest expense (\$151,427) due to early repayment of loans, accounts for the return of a total of \$453,191 in unexpended funds out of an appropriation of \$10,700,000 for the year.

1. Aspects financiers

Au cours de l'année financière 1969-1970, la Commission a affecté un montant net de \$9,439,592 provenant du Fonds de la Capitale nationale à divers projets d'aménagement et d'assistance dans la mesure où ils ont été autorisés par le Gouverneur en conseil en vue de l'aménagement de la région de la Capitale nationale. Les achats nets de biens-fonds au moyen d'affectations de crédits d'emprunt ont atteint le total de \$4,179,502 tandis que les intérêts sur les prêts en cours durant l'année se sont élevés à \$3,448,573. Les frais d'entretien et d'exploitation des parcs, des promenades, des terrains du gouvernement, etc., et les frais d'administration générale ont atteint un montant net de \$6,798,236 comparativement à une estimation de \$7,100,000. La Commission a su réaliser des économies dans ses travaux sur le terrain et son administration générale en se conformant aux directives gouvernementales sur la réglementation des dépenses. L'amélioration des techniques de travail sur le terrain, l'adoption de méthodes mécanographiques dans le domaine financier et dans celui de la gestion, ainsi que la réassignation des tâches, des prévisions et des priorités, ont représenté autant de mesures conçues en vue d'augmenter l'efficacité et permis d'économiser \$301,764. Cette somme, jointe à des frais d'intérêt moins élevés que prévus (\$151,427) grâce à un remboursement d'emprunt anticipé, explique le total de \$453,191 en sommes non dépensées sur un crédit de \$10,700,000 pour l'année.